



CATALO FlexiJoint™ LPR Formula
Provides 700mg FlexiJoint™ LPR (Joint Lubrication and Pain Relief) Formula containing natural Cetylated Fatty Acids Complex, which provides premium nutrition for joints without any drug ingredient added. This formula can help restore joint fluids to provide good cushioning and lubricating effects between cartilages for long term maintenance in joint structure. It is clinically proven to effectively promote healthy joint functions and flexibility and also support pain relief.# Use together with CATALO FlexiJoint™ Topical Cream and FlexiJoint™ HSC Collagen for better joint relief, structural maintenance and long lasting effects.

Main Functions:

- Promote joint flexibility, restore joint fluids and relieve pain
- Relieve joint discomfort effectively and cumulatively
- Maintain healthy joints against aging

Suitable for: Severely degenerated joints, injured joints, joints in severe pain, inflexible joints, engaged in vigorous exercises, discomfort during weather change

Hesslink, R., Armstrong, D., & Nagendran M.V. et al., J Rheumatol, 2002;29:1708-12. (Refer to FlexiJoint™ LPR Formula)

FlexiJoint™ is a trademark of CATALO Group



關節專家™

特效 潤滑止痛配方

增強關節靈活度

臨床實驗 証明有效#

60 Softgels 粒

DIETARY SUPPLEMENT
天然營養補充食品



Nutrition Information

Serving Size: 2 Softgels (1652mg)

Servings Per Container: 30

Amount Per Serving

Joint Lubrication and Flexibility LPR Formula 700mg

(A proprietary blend of Cetylated Fatty Acids: Cetyl Myristate, Cetyl Myristoleate, Cetyl Oleate, Cetyl Palmitoleate, Cetyl Palmitate, Cetyl Laurate, Cetyl Caprate, Cetyl Stearate with Olive Oil)

Energy (kcal)	10	Carbohydrates (g)	0.02
Total Fat (g)	1	- Sugars (g)	0.01
- Saturated Fat (g)	0.4	Protein (g)	0.3
- Trans Fat (g)	0.0	Sodium (mg)	1.7

Serving Directions
For adults with normal dosage, take 2 softgels 1-2 times daily. For adults with intense use, take 2 softgels 2-3 times daily. Take 3 months or more continuously for the best effect. Take with a glass of water after meal. Use together with FlexiJoint™ Topical Cream and FlexiJoint™ HSC Collagen for a better effect.

Ingredients
Joint Lubrication and Flexibility LPR Formula (A proprietary blend of Cetylated Fatty Acids: Cetyl Myristate, Cetyl Myristoleate, Cetyl Oleate, Cetyl Palmitoleate, Cetyl Palmitate, Cetyl Laurate, Cetyl Caprate, Cetyl Stearate with Olive Oil)
Other Ingredients: Gelatin (Softgel), Soybean Oil, Humectant (Glycerin), Purified Water, Salmon Oil, Color (Natural Carob). Contains Fish (Salmon) and Soy.

Storage
Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight

Net Weight 49.6g (826mg x 60 softgels)

This product is made from natural sources and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Natural Health USA Inc. City of Industry, CA 91748, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods 5/F, Suite C-D, 15 Cheung Shun St., Hong Kong

Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
2830

美國家得路關節專家™潤滑止痛配方 每食用份量提供700毫克獨特天然鯨腦脂肪酸組合，補充人體關節所需，天然配方，不含藥物成份。此配方能增加關節潤滑液，有效長遠地預防和保護軟骨免受磨損，並能為關節潤滑、止痛。經臨床實證有效改善關節靈活度及活動能力，修護效果顯著#。如同時配合使用美國家得路關節專家™按摩膏和關節專家™HSC水解骨膠原，效果更快更顯著，為關節提供從內至外最完美的修護作用。

主要功效：

- 靈活關節，潤滑止痛
- 持續地減輕關節疲勞
- 保護關節健康及延緩退化

適用人士：關節嚴重退化，關節曾經受傷，關節極度不適，關節活動不順暢，經常做劇烈運動，天氣轉變所引起不適

營養資料	
食用份量：2粒 (1652毫克) 每包裝所含食用份量：30	
每食用份量	
關節專家™潤滑止痛 700毫克 配方 (獨特鯨腦脂肪酸組合)	
能量 (千卡)	10
蛋白質 (克)	0.3
總脂肪 (克)	1
-飽和脂肪 (克)	0.4
-反式脂肪 (克)	0.0
碳水化合物 (克)	0.02
-糖 (克)	0.01
鈉 (毫克)	1.7

建議食法	成人保健食法：每天1-2次，每次2粒。 嚴重關節退化人士：每天2-3次，每次2粒。建議連續服用3個月或以上以達至最佳效果。請以1杯開水於餐後送服。配合使用關節專家™按摩膏和關節專家™HSC水解骨膠原，效果加倍理想
成份	關節專家™潤滑止痛配方 (獨特鯨腦脂肪酸組合) 其他成份：骨膠原膠囊 (明膠)，大豆油，水分保持劑 (甘油)，淨水，三文魚油，色素 (天然角豆膠)。含魚類 (三文魚) 及大豆。
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射
內容量	49.6克 (826毫克 x 60粒)
此日期前最佳	如盒所標示 (日月年)

此產品源自天然成份，顏色深淺略有差異或變化屬正常現象，不影響產品質素。

美國CATALO 客戶服務熱線：(852) 3556 8686

網頁：CATALO.COM

產品編號 2830